
Protokoll – Styrelsemöte 

Skandinaviska klubben - CLUB ESCANDINAVO SUR 

CIF-nr G38444279 Org.nr G1/S1/8273-96/F 

 

Tid: 17 januari 2025 kl 10:30 (lokal tid Teneriffa) 

Plats: Svenska Kyrkan 

Närvarande: Christer Abrahamsson, Jan Olaf Johansen, Kent-Inge Ohlsson, Lars 

Svensson, Mailis Alvarsson, Christina Brockmeyer, Lena Sandahl, Lennardh Nilsson 

  
§ 1 Mötets öppnande 

 Presidenten hälsade välkomna och öppnade mötet. 
 

§ 2 Val av mötesfunktionärer 

  President Christer Abrahamsson 
  Sekreterare Mailis Alvarsson 

 
§ 3  Fastställande av dagordning 
  Dagordningen fastställdes. 
  
§ 4  Genomgång av beslutslogg  
  Beslutsloggen gicks igenom. 

Beslutades att flytta fram Vårfesten till den 21 februari, Kent-Inge och 
Lennardh fortsätter planeringen, gräns för kostnad ca 30€ per person.  
Funktionärsmiddag bokad för den 7 mars i Svenska kyrkan till en kostnad 
på 26€ per person. 

 
§ 5  Ekonomisk uppdatering 

- I dagsläget har vi 229 medlemmar.  
- Ekonomin är fortsatt god men prognosen är att antal medlemmar 
kommer minska relativt föregående år,vilket medför att budgeten blir svår 
att hålla.  
- Arbetslunchen med aktivitetsledare som genomfördes i december föll ut 
bra med bra diskussioner. 
- Klubben har två skrivare, om någon sektion behöver hjälp med utskrift 
kan de vända sig till klubbens sekreterare. 
 
Löpande ekonomisk rapportering från klubbens olika aktiviteter 
- Lennardh rapporterade från Boulekommitténs möte om stort 
engagemang. 
- Bridgen har haft låg verksamhet de senaste månaderna. 
- Golfen tar in avgift för tävlingar som genomförs och dessa pengar går till 
priser. Los Lagos har lägre deltagarantal än tidigare eftersom priserna har 
höjts kraftigt, Los Palos däremot ökar däremot antal deltagare vilket 
inneburit att vi fått utöka speldagar, nu även under högsäsong fredagar. 
- Jan Olaf informerade om hur vandringens planering görs och övrigt 

arbete ledarna gör. Avslutning den 16 mars. 
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§ 6  Mötespunkter 

   
 Rensa i förrådet och sälja/ge bort materiel 
 Material som inte behöver vara kvar skänkes till kyrkan eller skrotas. 

   
 Marknadsföring av klubben 

Diskuterades hur marknadsföra klubben eftersom frågan har kommit upp 
vad medlem får för de 10€ de betalar i medlemsavgift. 
Kent-Inge med hjälp av Christer fick i uppdrag att sätta ihop ett 
marknadsföringsblad. 
Förslag om Diskussionsfika, Musikquiz, Dart mm kom fram. Så snart vi har 
någon som kan och vill ansvara för detta tar vi åter en diskussion och 
beslut om detta. 
   
Beredskapsmöte 
På torsdag 23 januari, Kent-Inge deltar på mötet som klubbens 
representant. 
 
Deltagare på funktionärsfest 
Styrelse, funktionärer och revisorer bjuds in till funktionärsmiddagen. 
 
Skrivelse från boulen 
Efter diskussion, styrelsen står fast vid beslutet men att vi måste hantera 
det på ett förnuftigt och smidigt sätt. Lennardh förmedlar styrelsens svar 
och motivering till boulen.  
  

§ 7 Övriga frågor 
Namnbricka till medlemmar, förslag från medlem. Styrelsen var positiva till 
förslaget och Lennardh och Lena undersöker möjligheten. 
 

§ 8 Nästa möte 
 Fredag den 21 februari 2025 kl 10:30 i Svenska Kyrkan. 

 
§ 9 Mötets avslutande 

Presidenten tackade för visat intresse och avslutade mötet.                                
  

  

Mailis Alvarsson   Christer Abrahamsson  
Sekreterare    President 


